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RS 6/17 Lokal lønsdanning i Hordaland fylkeskommune 
Kårbø stilte spørsmål om årslønnsveksten. Administrasjon ved Meyer og Holm Svendsen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål om lengre periode for samanlikning. Administrasjon svarte. 
Andersen stilte spørsmål om forholdet mellom rådgjevar / spesialrådgjevar og seniorrådgjevar. 
Administrasjonen ved Meyer svarte. 
Kvamme stilte spørsmål om lønnsforskjeller mellom kapitler. Administrasjonen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål ift tannhelsesekretær. Administrasjonen ved Oen svarte. 
 
RS 7/17 Tilrettelegging for arbeidstreningsplasser i Hordaland fylkeskommune 
Bjørkly stilte spørsmål om hvor i organisasjonen de vil bli plassert, finansieringen og om man har vurdert 
andre former for tilrettelegging. Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
B. Meyer stilte spørsmål om arbeidstreningsplasser i skolene – vikariat. Administrasjonen ved Holm 
Svendsen svarte. 
Kvamme stilte spørsmål om fylkeskommunen vil skaffe praksisplass for dem som er på attføring. 
Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål om hvor lenge arbeidstreningsplassene vil vare for den enkelte. 
Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
 
RS 8/17 Sjukefråvær HFK 2. kvartal 2017 – førebels notat 
Administrasjonen ved Mannsåker la fram nytt notat etter avtale med leiar.  
Johannessen stilte spørsmål til statistikken knyttet til skule og pedagoger. Administrasjonen ved Mannsåker 
svarte.  
 
Vedtak 
 
Referatsakene vart teken til orientering.  


